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IMPORTANT NOTICE 

Effective Date:  1 January 2021 

COVID-19 / Pandemics Exclusion  

Notwithstanding any provision to the contrary, this insurance excludes any loss, damage, 

liability, expense, fines, penalties or any other amount directly or indirectly caused by, in 

connection with, or in any way involving or arising out of any of the following – including any fear 

or threat thereof, whether actual or perceived -: 

Coronavirus (COVID-19) including any mutation or variation thereof; or 

Pandemic or epidemic, as declared as such by the World Health Organization or any 

governmental authority. 

13 January 2021 

 

重要通知 

 

生效日期： 2021 年 1 月 1 日 

 

2019 冠狀病毒病 / 全球大流行疾病除外條款 

 

儘管可能與其他條文有相反的規定，本保險不承保因下列疾病 (包括導致產生各種實際或感知的

擔憂或恐懼) 直接或間接引起、與其關連或以任何方式牽涉或產生的任何損失、損害、責任、費

用、罰款、罰金或任何其他款項-: 

冠狀病毒（2019 冠狀病毒病）包括其任何突變或變異；或 

世界衛生組織或任何政府機構宣布的全球大流行疾病或流行病。 

 

2021 年 1 月 13 日 


